
 

Protokół Nr LXIV/2024 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 25 stycznia 2024r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 12
28 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach LXIV Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 13 radnych, według listy 

obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecny – radna Lidia Kałandyk, 

           radny Kazimierz Pajor. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz zaproszone osoby, według listy obecności, 

stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył:  Marek Mikulec – Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Paulina Kołata – podinspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec o godz. 12
00

 otworzył LXIV Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 13 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w § 22 pkt 3 Statutu Gminy Wierzchowo.  

 

Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Wierzchowo z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Podjęcie uchwał: 

8.1. uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Drawskiemu – druk 

407; 



8.2. uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „ Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2024 w Gminie Wierzchowo – druk 408; 

8.3. uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat 

nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowych w drodze przetargu – druk 409. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10.Komunikaty i sprawy różne. 

11.Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród Radnych lub 

Wójt Gminy chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej przedstawionym 

porządku obrad? 

Radni i Wójt Gminy nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad 3 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że Protokół z posiedzenia LXIII Sesji 

Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 21 grudnia 2023 roku został wyłożony do wglądu  

w Biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych  

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 

39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole, Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z LXIII sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z LXIII 

sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4. 

 

Ad 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 

3 do nin. protokołu. 

Radni nie zgłosili zapytań do wyżej przedstawionego sprawozdania. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 4 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt. 5. 

 

Ad 5 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec  poinformował, że w styczniu bieżącego roku odbyło 

się jedno posiedzenie komisji stałych Rady Gminy i było to posiedzenie wspólne. 

 



Ryszard Borowicz - Przewodniczący Komisji wiodącej tematycznie, tj. Komisji Budżetu  

i Finansów przedstawił informację z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów, 

Komisji Kultury, Komisji Rolnictwa i Komisji Rewizyjnej – protokół Komisji Nr 1/2024  

z dnia 18 stycznia 2024 roku, stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad 6 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że w okresie międzysesyjnym Radni 

nie złożyli interpelacji. 

 

Na sesji interpelację pisemną złożyła radna Dorota Sobczak: 

„Interpelacja do Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim. 

Interpelacja, którą do Państwa kieruję dotyczy prac remontowych drogi 1996Z. Oczywiste      

i zrozumiałe jest, że remont będzie możliwy do wykonania gdy warunki pogodowe pozwolą. 

Jednak pozwoliłam sobie wystosować pismo do Państwa już w tym momencie nie zwlekając 

na nic.  

W związku ze złym stanem technicznym drogi nr 1996Z zwracam się z prośbą/wnioskiem      

o naprawienie jezdni asfaltowej jak i pobocza. Już od wjazdu do miejscowości Nowe Laski     

i do wyjazdu do drogi krajowej 177 pobocza są w stanie krytycznym. Występują tam 

zaniżenia około 10/15 cm, w których tworzą się zastoiska wody i koleiny błota. Krawędzie 

jezdni są spękane, wykruszone, obłamane co znacznie utrudnia bezpieczne poruszanie się 

pojazdów przy wymijaniu, można wręcz uszkodzić znacznie auto. Nawierzchnia asfaltowa 

biegnąca przez miejscowości także jest mocni zdegradowana. W trakcie jak i po opadach 

deszczu w ubytkach nawierzchni powstają duże zastoje wody, pobocza są również zalane, 

piesi są ochlapywani brudną wodą spod kół pojazdów. W miejscowości są odcinki drogi 

gdzie pieszy musi iść środkiem drogi co jest bardzo niebezpieczne, zwłaszcza w tym okresie 

jesienno – zimowym, gdy szybko robi się ciemno. 

Mam nadzieję, że maja prośba/wniosek będzie pozytywnie rozpatrzona gdy tylko warunki na 

to pozwolą w trybie pilnym.” 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 6 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

Ad 7 

 

Wobec braku dyskusji w tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Marek Mikulec 

zamknął pkt 7 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad 8 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał kolejno pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Drawskiemu  – druk nr 407. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 



uchwałę Nr LXIV/404/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Drawskiemu – która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

2) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2024 w Gminie Wierzchowo – druk nr 408. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LXIV/405/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024 w Gminie Wierzchowo – 

która stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat nieruchomości 

gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości 

gruntowych w drodze przetargu – druk nr 409. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LXIV/406/202 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na 

okres 10 lat nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w 

dzierżawę nieruchomości gruntowych w drodze przetargu – która stanowi 

załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 8 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 9. 

 

 

Ad 9 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec odczytał treść odpowiedzi: 

1. Wójta Gminy Wierzchowo na zgłoszoną w poprzednim okresie przez radnego 

Zdzisława Bełzowskiego interpelację w sprawie naprawienia w miejscowości Będlino 

zjazdu z drogi powiatowej na drogę gminną w kierunku dawnego dworca PKP przy 

posesji nr 18, 

2. Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na zgłoszoną w poprzednim 

okresie przez radnego Józefa Janickiego interpelację w sprawie zamontowania progu 

zwalniającego drogowego lub świateł przejścia dla pieszych na drodze powiatowej nr 

2008Z w miejscowości Świerczyna. 

 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 9 porządku obrad  

i przystąpił do realizacji pkt 10. 

 

Ad 10 
 

W punkcie obrad sprawy różne radny Ireneusz Jung nawiązał do realizacji interpelacji 

dotyczącej wydzielenia części działki, która przeznaczona byłaby na teren rekreacyjny w 

Osieku Drawskim. Radny poprosił członków komisji Kultury oraz Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Piotra Paszkiewicza o włączenie/ poparcie  związane z potrzebą 

realizacji tej interpelacji.  



Radna Dorota Sobczak podziękowała za zrealizowanie interpelacji dotyczącej postawienia 

przystanku autobusowego w miejscowości Żeńsko Leśniczówka. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji zamknął pkt 10 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 11. 

 

Ad 11 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec  

o godz. 12
28

 zamknął obrady LXIV sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

    Marek Mikulec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

…………………… 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 

 


